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Írásbeli kérdé s
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan lehet eljutni Sirman Ferenchez?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbel i
kérdést kívánok benyújtani Gráf József Mez őgazdasági és Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Békés megyében az elmúlt időszakban két olyan vadászterület is volt, ahol a vadászati jo g
hasznosítása körül elhúzódó viták bontakoztak ki . Mind a két esetben vélelmezhető volt, hogy
az illetékes eljáró hatóság nem volt egészen pártatlan a vadászterületért versengők igényeinek
elbírálásakor. Ezen viták sajnos még napjainkra sem záródtak le . A kialakult helyzettel
kapcsolatban miután az érintett területek vadgazdálkodása illetve a földtulajdonosok érdeke i
is több esetben sérültek, több alkalommal is megpróbáltam időpontot egyeztetni a Tisztelt
Miniszter Úrral . A hosszas egyeztetések és ígéretek után a Miniszter Úr titkársága Sirma n
Ferenc államtitkár úrhoz irányított . A közben eltelt idő alatt az érintett vadászterületek ügye
tovább bonyolódott . Miután sikerült bejutnunk az államtitkár úrhoz és az érintette k
elmondhatták észrevételeiket, ígéretet kaptunk arra, hogy két héten belül választ kapun k
kérdéseinkre. Legnagyobb megdöbbenésemre azonban az azóta eltelt hónapok alatt semmifél e
előrelépés nem történt az ügyekben. Sőt a helyzet tovább bonyolódott . Míg a bélmegyeri
vadásztársaság ügyében mély csend uralkodott, addig a tarhosi földtulajdonosok ügyébe n
egymást követték a különféle intézkedések a megyei FM szintjén . Látva ezt az elmúlt hónap
folyamán több alkalommal is kértem Sirman urat, hogy a kialakult helyzettel kapcsolatba n
fogadni szíveskedjen . Kérésemre minden alkalommal azt a választ kaptam, hogy rövid id őn
belül találnak időpontot egy újabb megbeszélésre . Az eltelt időszak alatt a bélmegyeri
vadászok problémájára továbbra sem kaptam választ, míg Tarhos esetében ez az id ő elég volt
arra, hogy döntés szülessen a vadászterület ügyében oly módon, hogy a területér verseng ő
felek esetében korántsem érvényesült az egyenlő elbírálás elve, hiszen a terület úgy került
odaítélésre, hogy arról a másik fél még csak tudomást sem szerezhetett így fellebbezni sem
tudott az ügyben. November 19-én végre megcsörrent a telefon . Á. a várva-várt válasz vagy
megbeszélésre invitálás helyett csupán annyit tudtam meg, hogy ezentúl Lajkó Ákost kel l
majd keresnem, ám az eddigi kérdésekre adandó válaszról, az ügyekben tett lépésekr ől
mélyen hallgat Sirman Ferenc titkársága.



A fent említett két vadászterülettel kapcsolatos egyre zűrzavarosabb és ellentmondásosab b
ügyek kimenetelében nagy jelentőséget tulajdonítok annak a ténynek, hogy több heti ígérgeté s
és idő t rabló egyeztetés után sem sikerült bejutnom Sirman Ferenc államtitkár úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Hogyan lehet bejutni Sirman Ferenchez ?

Mikor kapnak választ kérdéseikre a Sirman Ferenccel tárgyaló bélmegyeri vadászok ?

Miért zárták ki a területet érintő döntésből a hiányos tájékoztatás által a tarhosi gazdákat ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2007 . november 15 .
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Erdős Norbert
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